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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2022. szeptember 19. 
(hétfő) napján 15 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Dísztermében (7100 Szekszárd, Béla király tér 8.) megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:     
 
Gyurkovics János    alpolgármester; 
Csötönyi László    képviselő; 
Faragó Zsolt    képviselő; 
Illés Tamás     képviselő; 
Kővári László     képviselő; 
Murvai Árpád    képviselő; 
Máté Péter    képviselő; 
Móra Viktória     képviselő; 
Rácz Zoltán Rókus    képviselő; 
Zaják Rita                                                képviselő; 
 
Távolmaradását jelezte: 
 
Ács Rezső                                                polgármester; 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér             képviselő; 
Bomba Gábor                                         képviselő; 
Gulyás Róbert                                        képviselő; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Gábor Ferenc jegyző; 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető; 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 
Katz Zoltánné igazgatóságvezető; 
Tamási Anna igazgatóságvezető; 
Herr Teréz főépítész; 
dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető. 

     
Gyurkovics János alpolgármester köszönti a megjelenteket, egyúttal megállapítja, hogy az 
ülésen 10 képviselő megjelent, így a Közgyűlés határozatképes. Az alpolgármester az ülést 
15 órakor megnyitja. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Javaslatot tennék a kiküldött napirendi pontra, és mellette 
javasolnám, hogy a napirendi pont nyílt ülésen legyen tárgyalva. Aki ezzel egyetért, szavazzon. 



 

   

 

2 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel az előterjesztés nyilvános ülésen történő tárgyalására 
vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés- melynek létszáma 10 fő- 8 igen szavazattal, 2 
tartózkodás mellett elfogadott. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Tisztelt Közgyűlés! A napirendi ponttal kapcsolatban szeretném 
tájékoztatni a Tisztelt Közgyűlést, hogy az előterjesztett napirend szerint 2 bizottság arra tett 
javaslatot, hogy a szerződést szüntessük meg egyoldalú felmondással. A Közgyűlés korábban 
döntött a szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről. A mai délelőtt folytán 
bejött a vállalkozó, és aláírta a szerződést, és így a mai napirendi pontot ennek tükrében nem 
is kell megtárgyalni, mert okafogyottá vált a felmondás, hiszen a szerződés így közös 
megegyezéssel megszűnt. Erről szerettük volna a Közgyűlést tájékoztatni. Tehát nem kell 
meghozni az előterjesztésben szereplő határozatot, hiszen a Közgyűlés korábbi döntését 
elfogadta a vállalkozó és aláírta a szerződést. Természetesen a vállalkozó továbbra is 
fenntartja a vállalkozói igényét, igazságügyi szakértő fogja megvizsgálni annak a mértékét, és 
utána az a Közgyűlés elé fog készülni. A pályázati elszámolással kapcsolatban így az akadály 
elhárult.  
 
Máté Péter képviselő: Tisztelt Közgyűlés, Tisztelt Alpolgármester Úr! Miért nem lehetett ezt 
telefonon két órával ezelőtt megmondani? Mindenkinek lett volna szerintem más dolga. Ezért 
nem kellett volna idejönnünk. Ha ezt aláírta a vállalkozó, és ezt tudtátok, akkor ezt nyugodtan 
meg lehetett volna mondani. Bohócot csináltatok belőlünk.  
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Egész délelőtt tárgyaltunk. Természetesen szólhattunk volna 
telefonon, de egy korábbi közgyűlésen pont ez volt a kifogás, hogy előzetesen jeleztük, hogy 
határozatképtelen lesz az ülés, és nem állapítottuk meg formálisan is ezt. Éppen ezért az 
összehívott Közgyűlést nem napoltuk el, nem mondtuk azt, hogy ne jöjjenek el. Ezt a 
Közgyűlést a polgármester úr hívta, és ezt a Közgyűlést meg kell tartani.  
 
Murvai Árpád képviselő: Ezt ugye te sem gondoltad komolyan, amit most mondtál Jegyző Úr? 
Ez egyszerűen nem elfogadható. Tényleg megtehettétek volna, hogy kapunk egy értesítést, 
hogy okafogyottá vált.  
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Még egyszer reagálnék rá. A Közgyűlést a polgármester hívta össze. 
Eddig az volt a kifogás, hogy a jegyző nem nyilatkozhat arról, hogy a Közgyűlés nem kerül 
megtartásra. Most ennek megfelelően és ennek szellemében jártunk el, tehát én nem 
mondhatom, hogy ne jöjjön el senki az összehívott Közgyűlésre. Ennek tükrében a Közgyűlés 
ezért meg is lett tartva. Én nem tudom a Közgyűlést visszamondani, meg össze nem hívni. 
Amikor összehívtuk a Közgyűlést, akkor természetesen a vállalkozónak a mai döntéséről nem 
tudtunk, mert akkor nem hívtuk volna össze a Közgyűlést. A vállalkozó ma bejött, és azt 
mondta, hogy aláírja a szerződést. Egész délelőtt ott tárgyaltunk vele. Fél 12-12 körül ment el, 
és akkor írta alá a szerződést. Köszönöm.  
 
Máté Péter képviselő távozik az ülésteremből. Jelen van 9 fő képviselő, a Közgyűlés 

határozatképes.  
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Rácz Zoltán képviselő: Annyit szeretnék ennek a margójára megjegyezni, hogy ez annak a 
szerencsétlenül elszúrt, elpuskázott SZMSZ-nek a következménye, ha jól értem a Jegyző Urat, 
amit Ti csináltatok. Egyszerűen életszerűtlen az egész, és tényleg igaza van a Máté Péter 
képviselő úrnak, hogy kiment a teremből, mert bohócot csináltok belőlünk. Köszönöm szépen.  
 
Csötönyi László képviselő távozik az ülésteremből. Jelen van 8 fő képviselő, a Közgyűlés 

határozatképes.  

 

Faragó Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót. Jegyző Úr, ha már említette, hogy a 
Polgármester Úr hívhatta össze ezt a Közgyűlést, hol van a Polgármester Úr? Mert ő vagy 
korábban értesült róla, hogy ez most nem lesz, okafogyott lesz, vagy nem értem, hogy hol van, 
hiszen ő hívta össze ezt a rendkívüli ülést. Polgármester Úr csinált belőlünk bohócot? Mert 
nem értesített minket, de ő már tudta. Egyszerűen nem tudom, hogy hol van. Most már a 
nagyon sokadik ilyen ülésről hiányzik, és szeretném tudni, hogy hol van. A hangját se hallottam 
már nagyon régóta, nemhogy nem láttuk. Köszönöm.  
 

Móra Viktória képviselő távozik az ülésteremből. Jelen van 7 fő képviselő. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen, mivel határozatképtelen a Közgyűlés, 
ezért az ülést bezárom. Köszönöm szépen mindenkinek a megjelenést.  
 
Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester 15 óra 7 perckor az ülést 

berekeszti. 

 
 

K. m. f. 
 

Ács Rezső  dr. Gábor Ferenc 

polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
  
 
 

 

 

 


